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SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ. Nr. 90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr. 64774844, e-pasts pasts@smiltenesnovads.lv 
 

Finanšu un attīstības jautājumu, 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu un 

Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgo komiteju  

 

APVIENOTĀS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024.gada 14.februārī                             

Sēde sasaukta plkst.10.00   Nr.2 

Sēde atklāta plkst.9.58 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 
 

Sēdi vada Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās komitejas priekšsēdētājs Edgars Avotiņš 

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas lietvede Ilze Oginska  

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Darba kārtība: 

 

1. Par darba kārtību 

Ziņo Edgars Avotiņš  

2. Par aizdevumu pamatsummas atlikšanu 
Ziņo Jānis Adienis  

3. Par saistošo noteikumu „Par Smiltenes novada pašvaldības budžetu 2024.gadam” projekta 

apstiprināšanu 
Ziņo Edgars Avotiņš, Jānis Adienis  

4. Par Smiltenes novada domes 2015.gada 28.oktobra Nolikuma “Smiltenes novada pašvaldības 

Autoceļu fonda nolikums” piemērošanu un Nolikuma Nr. __/24 “Grozījumi Smiltenes novada 

domes 2015.gada 28.jūnija Nolikumā  Nr. 9/15 “Smiltenes novada pašvaldības Autoceļu fonda 

nolikums” apstiprināšanu 

Ziņo Evija Zurģe  

5. Par autoceļu un ielu finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa izlietošanas 

programmu trīs gadiem 
Ziņo Jānis Adienis  

 

E.Avotiņš aicina komiteju locekļus reģistrēties sēdei. 

Sēdei plkst.10.04 reģistrējušies un piedalās: 

11 Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās komitejas locekļi: Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, Iluta 

Apine, Otārs Putrālis, Raivis Vizulis, Jānis Āboliņš, Mārtiņš Vīgants, Ainārs Mežulis (no 

plkst.10.20), Elgars Felcis, Gita Mūrniece, Dainis Aļeksējevs  

7 Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās komitejas locekļi: Inga Ērgle, Andris Abrāmovs      

(no plkst. 10.08), Otārs Putrālis, Iluta Apine, Raivis Vizulis, Toms Markss (no plkst. 

10.10), Māris Zālītis (no plkst.13.30-14.00) 

mailto:pasts@smiltenesnovads.lv
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7 Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas locekļi: Dainis Aļeksējevs, Ainārs Mežulis (no 

plkst.10.20), Ervins Labanovskis, Gita Mūrniece, Andris Abrāmovs (no plkst. 

10.08), Mārtiņš Vīgants, Elgars Felcis 
 

Iedzīvotāji: Sandra Pētersone 
 

Piedalās darbinieki: izpilddirektors Andris Lapiņš, izpilddirektora vietniece teritorijas pārvaldības un 

sadarbības jautājumos Evija Zurģe, izpilddirektora vietnieks attīstības jautājumos Mārtiņš Ulāns, 

Juridiskās nodaļas vadītājs Māris Rungulis, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Dina Kaupe, 

lietvede Ilze Oginska, Finanšu nodaļas vadītājs Jānis Adienis, Izglītības pārvaldes vadītājs Edgars 

Roslovs, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Alda Zunde, Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītājs 

Arnis Platpīrs, Saimnieciskās nodaļas vadītājs Ingars Veismanis, teritorijas apsaimniekošanas 

speciāliste Una Raiskuma, Sociālā dienesta vadītāja Inta Siliņa, Raunas muzeja vadītāja Ieva Plētiena, 

Virešu pagasta pārvaldes vadītāja Līga Ozoliņa 
 

1. Par darba kārtības apstiprināšanu 

      Ziņo Edgars Avotiņš 

E.Avotiņš:  Aicina balsot par sagatavoto sēdes darba kārtību. 
 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, Iluta Apine, Otārs Putrālis, Raivis 

Vizulis, Jānis Āboliņš, Mārtiņš Vīgants, Elgars Felcis, Gita Mūrniece, Dainis Aļeksējevs, Inga Ērgle), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību.  
 

2. Par aizdevumu pamatsummas atlikšanu 
Ziņo Jānis Adienis  

J.Adienis par aizdevumu pamatsummas atlikšanu. 

                % pieaugums ir būtisks. Ir uzsākta komunikācija ar Valsts kasi. 

                 Diskusiju rezultātā – varētu atlikt aizdevuma pamatsummu ~ 330000 EUR. 

                 Sniedz skaidrojumu. 

                 Lēmumprojektā tiks ielikta aprakstošā daļa. 

D.Aļeksējevs: nākamajos budžetos vairs nebūs iespēja šo izmantot.  

Debates: E.Avotiņš, D.Aļeksējevs 

D.Aļeksējevs: % ir pieauguši dubultā. 

E.Avotiņš par EIRIBOR likmi, tās prognozēm. 

D.Aļeksējevs: nākamajos budžetos pieaugs saistības. 

G.Mūrniece: šī nav laba prakse. Izsaka ieteikumu. Ja ir papildus nauda, tad, vai ir iespēja atmaksāt 

ātrāk? 

J.Adienis: var runāt par aizdevuma atmaksas termiņu. Paskaidro. Par EURIBOR pārskatīšanas datumu. 

J.Āboliņš jautā par starpību. Kas jādzēš? 

E.Avotiņš paskaidro. Ir sagatavots sabalansēts budžets. 

A.Harju par pašvaldību izlīdzināšanas sistēmu, kas ir atvērta. 

J.Adienis uz ekrāna parāda sagatavoto lēmumprojektu. 

Debates: D.Aļeksējevs, G.Mūrniece, E.Avotiņš 

E.Avotiņš aicina balsot par virzību, par sagatavoto lēmuma projektu, kas pievienots sēdes materiāliem 

DVS Namejs, virzot to apstiprināšanai uz domes sēdi. Ja būs nepieciešams, pieprecizēs šo 

atlikto maksājumu. 
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Atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, Iluta Apine, Otārs Putrālis, Raivis 

Vizulis, Jānis Āboliņš, Mārtiņš Vīgants, Elgars Felcis, Gita Mūrniece, Dainis Aļeksējevs, Inga Ērgle, 

Ainārs Mežulis, Toms Markss, Andris Abrāmovs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Komiteja nolemj: 

Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai sagatavotu Lēmuma projektu.  
 

3. Par saistošo noteikumu „Par Smiltenes novada pašvaldības budžetu 2024.gadam” projekta 

apstiprināšanu 
Ziņo Edgars Avotiņš, Jānis Adienis  

E.Avotiņš par to, ka arī deputāti ir sagatavojuši priekšlikumus. 

                 Ja būs nepieciešams, tos liks uz balsošanu pēc diskusijām. 

J.Adienis informē par to, kādas izmaiņas ir veiktas gatavojot Smiltenes novada pašvaldības budžeta  

2024.gadam projektu. 

                 Par nekustamā īpašuma pārvaldības moduli. 

Debates: I.Ērgle, A.Lapiņš, E.Avotiņš, A.Platpīrs, D.Aļeksējevs, J.Adienis, O.Putrālis 

A.Platpīrs informē par šo pārvaldības moduli. Nolasa aprakstu par to. 

Debates: M.Rungulis, D.Aļeksējevs 

O.Putrālis: vai abonēšanas maksa arī ir paredzēta. 

A.Platpīrs sniedz atbildi. Nosauc maksu. 

Debates: E.Zurģe, I.Ērgle, J.Adienis, D.Aļeksējevs, O.Putrālis, G.Mūrniece,  

E.Avotiņš: Vai atslogotu kādu darbinieku? 

A.Zunde: Sākumā ir darbs. Uzreiz tas neatslogos. Ātrāk varēs redzēt, vai īpašums ir zemesgrāmatā,              

varētu pievienot dokumentus. 

Debates: D.Aļeksējevs, M.Rungulis, A.Zunde, E.Zurģe 

E.Avotiņš: šī platforma īstermiņā nedos nekādu ekonomiju. Būs nepieciešams vēl papildus darbs. 

                  varbūt šogad varētu iztikt bez šīs programmas? 

                 Alda neiebilst. 

J.Adienis: par licencēm. Tūrisms grib kartes atjaunot, kas ilgstoši nav darīts. 

Debates: I.Ērgle, A.Lapiņš,  

G.Mūrniece: patentmaksājumi ir lieli. 

D.Aļeksējevs skata tabulā un uzdod jautājumus Jānim Adienim 

E.Avotiņš: tātad nedublē. Aktuāli, cik šis ir svarīgi tieši šogad. 

A.Lapiņš: precizēs šo informāciju, atbildīgais lai paskaidro. 

E.Avotiņš: šodien jāvienojas viens vai otrs ceļš. 

G.Mūrniece iesaka samazināt uz 50% 

E.Zurģe: kartes kopš apvienošanas nav pārstrādātas. 

G.Mūrniece iesaka pārskatīt licenču maksājumus. Varbūt kaut ko jau vairs nevajag. 

E.Avotiņš: vai šo jāņem ārā? 

O.Putrālis: trūkst prioritāras informācijas. 

J.Adienis par nemateriāliem ieguldījumiem. Sadārdzinājums par 30000 EUR. 

                Kvadraciklu piekabe. 

I.Veismanis paskaidro, kam tas būtu nepieciešams. 

Debates: E.Zurģe, I.Veismanis 

A.Harju: ir jāatgriež budžeta plānojumā. 

D.Aļeksējevs: par. 

I.Ērgle: Jā, ja ir funkcionāls pamatojums. 

J.Adienis: kopētājs O.Vācieša Gaujienas pamatskolā. 

A.Platpīrs: iepriekš vispār nav bijis lielais krāsu kopētājs. Ir tikai mazie, kas ir jau nolietoti. 

                 Viens lielais nomainītu vairākus mazos. Ekonomija uz kārtridžiem. 

E.Avotiņš: paliek. 
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J.Adienis: drēbju skapis Centrālajā administrācijā. 

Debates: E.Avotiņš, I.Veismanis, I.Ērgle, D.Aļeksējevs, A.Lapiņš 

M.Ulāns: nav nepieciešama šāda mēbele. 

J.Adienis: vingrošanas iekārta Abulas rotaļu laukumā.  

                  Līdzdalības budžeta projektā šis ir. 

I.Veismanis: šis nav ar šo projektu saistīts. Iekārta mēdz iziet no ierindas. 

E.Avotiņš: paliek. 

J.Adienis: Ziemassvētku rotājumi. 

                 Tiek ievērota minimālā programma. 

E.Avotiņš: sākumā bija krietni lielāka summa. Šī ir minimālā summa. 

I.Ērgle: Vai tiešām tiks pirktas kamanas, vai tomēr apgaismojums vairākās vietās? 

J.Adienis: mobilā alumīnija sastatnes. 

I.Veismanis: nekusatmo īpašumu apsaimniekotājiem nepieciešams, lai piekļūtu augstākām vietām.               

Piem. logu mazgāšanai. 

D.Aļeksējevs uzdod jautājumu. Cik izmaksātu paņemt mobilo pacēlāju? Tas varētu būt drošāk. 

I.Veismanis sniedz atbildi. 

G.Mūrniece: iesaka ņemt mobilo pacēlāju 

R.Vizulis atbalsta sastatnes iegādi. Par darbu ar tām. 15 min uzlikšana, 15 min. novākšana 

L.Zūdiņa: par savu pieredzi ar sastatņu nomu. 

I.Apine: atbalsta. Ne visur var piebraukt ar pacēlāju. 

E.Avotiņš: atbalstām. 

U.Raiskuma: par rotājumiem. Bija paredzētas kamanas. Esošie rotājumi ir novecojuši, nokalpojuši.  

                     Iedzīvotāji vēlas redzēt ko jaunu. 

E.Avotiņš: sākotnēji bija plānots daudz vairāk. Šis ir atstāts kā objekts, ko varētu realizēt. 

                  Atstāj ieplānoto. 

J.Adienis: ultraskaņas iekārtas iegāde. Sazinājies ar feldšeri. Bez tās nevar iztikt. 

J.Adienis: skatuve Raunā. 

A.Abrāmovs: tā ir mobilā skatuve. 

O.Putrālis: vai to varēs izmantot arī citi? 

A.Abrāmovs: projekts to nepieļauj 5 gadu laikā. 

J.Adienis: projekta nauda Grundzāles pamatskolai 

D.Aļeksējevs: pamatojums dzīvības apdrošināšanas pieaugumam? 

J.Adienis sniedz atbildi. Esošās cenas apdrošinātājs vairs nepiedāvā. 

J.Āboliņš: ir sadārdzinājums un tas ir milzīgs. 

Debates: M.Rungulis, A.Lapiņš 

D.Aļeksējevs par prezentācijas izdevumiem. 

G.Mūrniece: Kāpēc tāda summa? 

J.Adienis: projekti ir iekšā. 

E.Zurģe lūdz, lai Jānis parāda detaļās šo summu. 

J.Adienis rāda uz ekrāna. Šī summa būtu pagājušā gada izpilde. 

A.Abrāmovs: kausi un medaļas arī ir iekšā. 

G.Mūrniece: vismaz 10-20% mazināt. 

J.Adienis: Izglītības pārvaldei lielāki izdevumi. 

E.Avotiņš: projektus aiztikt nevar. 

A.Lapiņš: izsūtīt, kas zem šīs summas vēl ir apakšā. 

A.Mežulis: tad labāk šīs iestādes slēgt ciet. 

E.Avotiņš: ir iziets cauri un redzams, ka nav ko mazināt 

G.Mūrniece:  priekšlikums – samazināt par 10% reprezentācijas izdevumus 

D.Aļeksējevs par sociāliem pabalstiem. Bāreņiem, stipendijas. 

I.Siliņa sniedz atbildi. 
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E.Avotiņš: Otāra Putrāļa priekšlikumi. Būs balsojumi pēc diskusijām. 

D.Aļeksējevs izsaka savu viedokli. 

A.Harju: būs nedaudz atšķirība Ir Dziesmu svētku likums. Ir G1, G2 amatierkolektīvi, kas nodrošina 

amtierkolektīvu kustību. 

O.Putrālis: vai tie nepieļauj līdzmaksājumu? 

A.Harju: laukos nebūs, kas maksā. 

O.Putrālis: iesaka ievērot konsekvences, kā ir citur: pensionāri, bērni u.tml.. 

E.Avotiņš: priekšlikums - budžetā ir jābūt pamatojumam, kāpēc iekļaujam. 

M.Rungulis: jāsaprot, cik tiesiski to varam iekļaut. 

E.Avotiņš: jāsagatavo noteikumi, jāizdiskutē ar kolektīvu vadītājiem. 

                 Gribēs zināt, ko gribēsim darīt ar šo naudu. 

                 Administrācijai jāsagatavo šis uzdevums. 

                 Jāsagatavo šī izpēte. 

A.Harju: 1 aplis jau izgāja caur kultūras darbiniekiem. 

              Alūksnē pagājušā gadā bija līdzīgs viedoklis, izejot aptauju, atteicās no šī. 

              Tas varētu būt hobiju kolektīviem, bet ne G1, G2 kolektīviem. 

E.Zurģe: par Raunas pagastu. Ir bijuši dažādi laiki. Bija periods, kad pašdarbības nebija vispār. 

               Aicina aizdomāties. Tas izraisīs, ka pašdarbība lauku līmenī izbeigsies vispār. 

I.Ērgle: šis jautājums ik pa laikam ir pacēlies. Saprast, ko varam, ko nē. 

A.Lapiņš: visas funkcijas nekad nebūs vienādas. Amatierkolektīvi uzstājas. 

                 Maksas cenrāžus jau atjauninājām kultūras jomā. Sports ar kultūru nekad nebūs vienādi. 

A.Harju: laukos amatierkolektīvi ir tie, ar ko nodrošina ļoti daudzus pasākumus 

M.Rungulis: vai ir iekšējie noteikumi, kā tiek finansēti. 

A.Harju: Kultūras un tūrisma pārvaldei ir. 

M.Rungulis: pārskatīt finansējumu kā tādu visiem. Tad var runāt. 1 iedzīvotājs 5 EUR sportam, 5 EUR 

kultūrai. 

D.Aļeksējevs: nepieņemam lēmumu, izdarām analīzi. 

E.Avotiņš: par ēdināšanas maksas paaugstināšanu. Atbalsts nebija. 

D.Aļeksējevs: ja vecākam būs jāmaksā vairāk, tad pamudinās bērnu tomēr ēst. 

G.Mūrniece par ēdināšanas kultūru skolās, PII. Iesaka atstāt šo palielinājumu. 

I.Apine: atstāt un nepalielināt šo ēdināšanas maksu. Par ēdināšanas projektu. 

D.Aļeksējevs: par zemo bezdarbu Smiltenes novadā. 

E.Roslovs: par pieredzi pieredzes apmaiņā esot. 

O.Putrālis: bērnus uzturēt ir dārgi. Brīnāmies, kur ir demogrāfija. Šis būtu viens no instrumentiem. 

D.Aļeksējevs: vai ir arī pirmsskolai? 

J.Adienis: vispārizglītojošā  ir arī 5-6 gadīgie. 
 

3.1. Balsojums (1.) par D.Aļeksējeva priekšlikumu: 

paaugstināt vispārizglītojamo skolu audzēkņu ēdināšanas līdzmaksājumu +0,40 EUR no septembra, 

ietekme 27 800; 5-9. klašu grupa. 
 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Gita Mūrniece, Dainis Aļeksējevs), 10 (Edgars Avotiņš, Astrīda 

Harju, Iluta Apine, Otārs Putrālis, Raivis Vizulis, Jānis Āboliņš, Mārtiņš Vīgants, Elgars Felcis, Inga 

Ērgle, Toms Markss)"Pret", 1 (Ainārs Mežulis)"Atturas",  

Komiteja nolemj: 

 Noraidīts. 
 

Pārtraukums. 1 stunda. Līdz plkst. 13.00 
 

3.2. Balsojums (2.) par O.Putrāļa priekšlikumu (3.):  
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Izslēgt: transporta noma Vācija pēc vadītājas pieteikuma 1404.00 EUR Naktmītņu izdevumi 

sadraudzības pilsētās (Villiha, Vīzenbaha, Piseka) pēc Komunikācijas nodaļas vadītājas pieteikuma 

5600.00 EUR Transporta pakapojums vai avio biļetes pēc vadītājas pieteikuma uz sadraudzības 

pilsētām (Villiha, Vīzenbaha, Piseka) pēc Komunikācijas nodaļas vadītājas pieteikuma 3275.00 EUR. 
Ekonomija 10 279 EUR (nav jādraudzējas katru gadu) 

O.Putrālis nesaskata lietderību šādam komandējumam.  

E.Avotiņš: šo sadaļu slēgt ārā no budžeta 
 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Otārs Putrālis, Raivis Vizulis), 10 (Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, 

Iluta Apine, Jānis Āboliņš, Mārtiņš Vīgants, Inga Ērgle, Toms Markss, Gita Mūrniece, Dainis 

Aļeksējevs, Ainārs Mežulis) "Pret", “Atturas" - nav,  

Komiteja nolemj: 

 Noraidīts. 
 

3.3. O.Putrāļa priekšlikums (4):  

Gaujienas bibliotēka 08.210.01.14 390,00 EUR Led griestu lampas panelis -taisnstūra (saistībā ar telpu 

maiņu) pēc vadītājas pieteikuma 6 gab.* 65.00 EUR (MT veikala cena zem 30 EUR), tādēļ tēriņu 

apjomam jābūt ne lielākam par 180,00EUR, ekonomija 210EUR. Mazināt cenu. 

Debates par pirkšanas iespējām: O.Putrālis, M.Rungulis, A.Harju, E.Zurģe, A.Lapiņš 
 

3.4.  O.Putrāļa priekšlikums (18., 19.):  
Samazināt cenu: portatīvais dators ar programmatūru pēc IT nodaļas pieteikuma 14 gab. * 1150.00 

EUR, mazināt pēc reālās tirgus cenas uz 788 EUR, ieguvums 5068; pārvērtēt citas datortehnikas 
izmaksas pietuvinot tās reālām tirgus cenām. 

I.Ērgle: par datoriem. Par cenām. Tad tie nav obligāti jāpērk EIS?  

M.Rungulis: parasti pērk EIS, bet ja nav tādi parametri, tad skata kur citur. 

A.Platpīrs paskaidro iespējas. 

Debates: I.Ērgle, M.Rungulis, D.Aļeksējevs, A.Platpīrs, O.Putrālis 
 

Balsojums (3.): 
 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Dainis Aļeksējevs, Otārs Putrālis, Raivis Vizulis), 6 (Edgars Avotiņš, 

Astrīda Harju, Iluta Apine, Mārtiņš Vīgants, Andris Abrāmovs, Ainārs Mežulis) "Pret", 3 (Gita 

Mūrniece, Inga Ērgle, Jānis Āboliņš)“Atturas" - nav,  

Komiteja nolemj: 

 Noraidīts. 
 

D.Aļeksējevs: kad iepirkums būs noticis, Jānis iesniegs cik summa, kādai darba vietai tas ir 

iegādāts. Iesniedz deputātiem. 
 

3.5. O.Putrāļa priekšlikums (5.):  
mūžizglītībā pieaugušo apmācības ciklu nodarbības, pēc vadītāja pieteikuma 7240.00 eur, iesaku 
mazināt uz 3500.00EUR 

E.Roslovs: ja mazina, tad rezultātā var nebūt nekas. 

Debates: E.Avotiņš, O.Putrālis, E.Roslovs 

E.Roslovs: ir izstrādata jauna līgumu slēgšanas kārtība. Par to, kā darbs tiek organizēts 

A.Lapiņš: sākumā bija 190000 EUR, tagad ir 10000 EUR šajā sadaļā 
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A.Mežulis: ja ņem izglītībai nost, tad kur vēl tālāk? 

I.Apine: Izglītības pārvalde ir uzsākusi mērķtiecīgu darbu. 

G.Mūrniece: mūžizglītība domāta visiem novada iedzīvotajiem. Nesamazināt. 

E.Avotiņš jautā O.Putrālim, vai vajag balsot? 

O.Putrālis: atstājam šo. 
 

3.6. O.Putrāļa priekšlikums (6.):  
Izslēgt - pārējie ārvalstu komandējumu un dienesta, darba braucienu izdevumi teritorijas 

apsaimniekošanas speciālistes pieredzes apmaiņas braucienam uz sīpolpuķu izstādi Keukenhof parkā 

un ziedu skulptūru parādi Nīderlandē pēc teritoriju apsaimniekošanas speciālistes pieteikuma 665.00 
EUR 

E.Avotiņš: Darba sanāksmē, ka vajag šo 

Balsojums(4.):  
 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Otārs Putrālis, Elgars Felcis, Iluta Apine), 11 (Edgars Avotiņš, 

Astrīda Harju, Mārtiņš Vīgants, Ainārs Mežulis, Dainis Aļeksējevs, Raivis Vizulis, Andris Abrāmovs, 

Gita Mūrniece, Inga Ērgle, Jānis Āboliņš, Māris Zālītis) "Pret",  () “Atturas" - nav,  

Komiteja nolemj: 

 Noraidīts. 
 

3.7.O.Putrāļa priekšlikums (7.):  
Izslēgt - interaktīvā ekrāna- displeja maiņa (Centra TOP Smiltenē reklāmas ekrāns)- TV 55" monitors 

pēc IT nodaļas pieteikuma 1 gab. * 650.00 EUR un Interaktīvā ekrāna licence pēc IT nodaļas 
pieteikuma 1 gab. * 350.00 EUR 

Debates: A.Lapiņš, O.Putrālis, A.Platpīrs 

O.Putrālis: ļoti neveiksmīga atrašanās vieta. 

Deputāti iesaka pārdomāt tā novietojumu. 

A.Platpīrs: svarīgi, vai citur ir komunikācijas. 

I.Ērgle: pavērtēt iespējas pārvietot to. 

E.Avotiņš: Komunikācijas nodaļa kopā ar IT un Saimniecisko nodaļu  izvērtē. Sniedz 

priekšlikumu. 
 

Balsojums (5.):  
 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Otārs Putrālis, Elgars Felcis, Dainis Aļeksējevs), 10 (Edgars Avotiņš, 

Astrīda Harju, Mārtiņš Vīgants, Ainārs Mežulis, Raivis Vizulis, Gita Mūrniece, Inga Ērgle, Andris 

Abrāmovs, Jānis Āboliņš, Māris Zālītis) "Pret",  1 (Iluta Apine,) “Atturas",  

Komiteja nolemj: 

 Noraidīts. 
 

3.8.O.Putrāļa priekšlikums (8.):  
televizors 55" ar statīvu pēc IT nodaļas pieteikuma 2 gab. * 650.00 EUR   (MT veikala cena ap 450 

EUR), ekonomija 400.00EUR; 
Mazina. 

3.9. O.Putrāļa priekšlikums (9.):  
Izslēgt - PRJ - Jāņukalna attīstība, Smiltene 08.100.01.37 Pamatlīdzekļu un ieguldījuma īpašumu 

izveidošana un nepabeigtā būvniecība 26 620.00 EUR; 
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E.Avotiņš: projekta 1.kārta. Lai uzsāktu projektēšanu, šogad nepieciešami 26000 EUR. Tā ietver 

skatītāju zonas un skatuves pārbūvi. 

M.Ulāns: finansējuma sadalījuma būtība. Informē par sadalījumu pa gadiem. 

O.Putrālis: vai šis var ar nozīmīgumu aizsteigties kādam citam esošam projektam priekšā? 

M.Ulāns: tiem jābūt paralēli. Projektēšanas stadijā jāiet uz priekšu. 

                Aprīlī sniedzam iekšā šos projektus, lai sezonas otrā pusē uzsāktu būvniecību. Nosauc  

projektus. 

E.Avotiņš: Šogad par 5 miljoniem mazāks budžets. Teritorijas attīstības plāni nav tik strauji kā bija 

pirms Ukrainas kara vai Covid. Bet – šie uzsaukumi notiek. Par paredzētiem līdzekļiem. 

G.Mūrniece: Lūdz neatteikties no šiem projektiem. Iedzīvotājiem tika apsolīts, ka Jāņukalns tiks 

attīstīts. 

A.Mežulis: Nevarēsim pacelt Jāņukalnu un Viedrades kvartālu. Dabūsim atteikties no lieliem 

projektiem. 

O.Putrālis: vēl jau Smiltenes Sarkanā Krusta slimnīcas rekonstrukcija, pansionāta pārcelšana uz Bilsku. 

D.Aļeksējevs: 1.kārta ir jāprojektē. 

M.Ulāns: būs vēl papildus kārtas un finansējuma pārdale. Uz to arī gatavojamies. 

O.Putrālis: nemudina nerealizēt šos projektus. 
 

Balsojums (6.):  
 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Otārs Putrālis, Jānis Āboliņš, Raivis Vizulis), 7 (Edgars Avotiņš, 

Astrīda Harju, Dainis Aļeksējevs, Andris Abrāmovs, Gita Mūrniece, Inga Ērgle, Māris Zālītis) "Pret", 

2(Iluta Apine, Ainārs Mežulis) “Atturas",  

Komiteja nolemj: 

 Noraidīts. 
 

3.10. O.Putrāļa priekšlikums (10.):  
Izslēgt - 52 685 EUR Teritoriju attīstība (Virešu pagasts) 06.200.01.23 Angāra projektēšana un 

būvniecība. Varbūt ar Grundzāli var kooperēties; 
 

E.Zurģe informē par situāciju 

Debates 

L.Ozoliņa: šobrīd visa tehnika stāv zem klajas debess, privātpersonas teritorijā. 

                  Par ēku pie Sikšņu skolas, kur tiek glabātas granulas. Tā ir par mazu, lai novietotu tehniku.           

Skata kartē, kā izskatās vizuāli. 

D.Aļeksējevs: ja atbalstītu budžetā, tad pavilkt laiku. Mobilais angārs top ātri. D.Aļeksējevs balso par 

tādu  variantu. 
 

Balsojums (7.):  
 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Gita Mūrniece, Māris Zālītis, Otārs Putrālis, Raivis Vizulis), 8 

(Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, Jānis Āboliņš, Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Dainis Aļeksējevs, 

Inga Ērgle, Iluta Apine,) "Pret",  “Atturas" - nav,  

Komiteja nolemj: 

 Noraidīts. 
 

3.11. O.Putrāļa priekšlikums (11., 12.,.):  
Nebalso. 

3.12. O.Putrāļa priekšlikums (13.):  
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Izslēgt - Kultūras attīstības programmas izstrāde pēc vadītājas pieteikuma 5000.00 EUR Mazinam uz 

2000. Nesaprotu dokumenta jēgu, jo drīz finasējuma trūkuma dēļ nāksies arī šeit mazināt, tad neviens 

attīstības programmas nepētīs, bet vadīsies pēc excel tabulām; 
 

Velga Mālkalne skaidro situāciju. Funkciju audits šo uzliek pabeigt līdz 30.06.2024. Attīstības 

programmai vienkārši ir jābūt. 

No sēdes iziet D.Aļeksējevs, plkst. 14.23 
 

Debates: V.Mālkalne, G.Mūrniece, O.Putrālis 

               A.Harju: izrunāts ar Velgu, ar citiem. Kultūras darbā tomēr ārējais eksperts, ar valsts analītisku 

skatījumu, ir nepieciešams. Profesionālāka pieeja. 

A.Lapiņš: iepriekš mūsu speciālistu gatavotie dokumenti tiek apšaubīti un likts piesaistīt ārējo ekspertu 

I.Ērgle: labs modelis, kā dokumentu izstrādā iekšēji. Bet, ārējais skatījums ļoti noder. Min darbības pie 

Izglītības stratēģijas izstrādes. 

I.Apine par to ka eksperts tiek atstāts. Tātad balsojumā Pret. 
 

Balsojums (8.):  
 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Otārs Putrālis, Raivis Vizulis), 7 (Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, 

Ainārs Mežulis, Iluta Apine, Gita Mūrniece, Inga Ērgle, Jānis Āboliņš) "Pret", “Atturas" - nav,  

Komiteja nolemj: 

 Noraidīts. 
 

3.13. O.Putrāļa priekšlikums (14.):  
Izslēgt - atkārtoti jāpārvērtē Virešu novadpētniecības centra "Mājvieta" un Smiltenes novada Tūrisma 

informācijas centra visas budžeta pozīcijas pret pagājušo gadu, lai tās nebūtu ar pieaugošu dinamiku; 
 

Debates: V.Mālkalne, A.Harju  

E.Avotiņš: Vai var visu šo tagad salikt tā? 

Debates: V.Mālkalne, O.Putrālis 

A.Harju: tas viss ir kopā Smiltenes TIC 

J.Adienis: pārcels, lai ir zem TIC. 

Nebalso. 
 

3.14. O.Putrāļa priekšlikums (15.):  
Izslēgt - atkārtoti jāpārvērtē Smiltenes novadpētniecības muzeja Mēru muižā visas budžeta pozīcijas 
pret pagājušo gadu, lai tās nebūtu ar pieaugošu dinamiku; 

E.Avotiņš: jautājums, vai kaut kur ir pieaugums? 

Ieva Miķe: pieaugums nav. Atalgojuma summa mazāka kā bija iepriekš. Nosauc visu, kas noņemts. 

E.Avotiņš: visur ir samazinājums. 

J.Adienis: krāsns mūrēšanai pieaugums 

E.Avotiņš jautā O.Putrālim, vai piekrīt? 

O.Putrālis: kā iztiek bez jumta lāpīšanas? 

I.Miķe: tas ir tāds, kā jau ir 7 gadus. Pārvilkts ar plēvi. 

Nebalso. 
 

3.15. O.Putrāļa priekšlikums (16.):  
Izslēgt - pēc definētiem kritērijiem iezīmēto finansējumu par pasākumu organizēšanu katram TN 

piešķirt tikai 2/3 daļas no aprēķinātā, lai 1/3 TN būtu ieinteresēts iekasēt pats. TN ir jānoorganizē 

noteikts skaits pasākumu definētā kvalitātes līmenī. Visi iekasētie līdzekļi virs 1/3 no pasākumu 
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koptāmes paliek TN rīcībā, lai izveidotu vēl saturīgākus pasākumus vai apmierinātu amatierkolektīvu 

vajadzības; 

V.Mālkalne: katram Tautas namam būs 30% no iepriekšējā gada.  

                     Mainījusies izdevumu sadaļa.30% ir jānopelna. 

                     Tas būs iestrādāts budžetā. 

Debates: O.Putrālis, V.Mālkalne 

O.Putrālis: nepieciešams kāds pārvaldes dokuments 

V.Mālkalne: izdos rīkojumu pati vai izpilddirektors. 
 

3.16. O.Putrāļa priekšlikums (17.):  
Izslēgt - definēt pasākumu budžetu uz vienu iedzīvotāju pa visiem līmeņiem, ne tikai 2 un 3 līmenim. 

Pēc budžeta projekta korekti aprēķini ir par visu 2. līmeņa TN finansējumu uz iedzīvotāju - 18EUR un 

3. līmeņa TN uz iedzīvotāju - 15EUR, bet vienots finansējuma aprēķins uz iedzīvotāju 1. līmeņa KC 

nav precīzi noteikts, tādēļ lūdzu to noteikt ne lielāku par 23EUR. 

V.Mālkalne: Par koeficientu lielajiem Kultūras centriem. 

O.Putrālis: koeficientiem jābūt vienādiem. 

Debates: O.Putrālis, V.Mālkalne 

V.Mālkalne par situāciju, kāda bija novadiem apvienojoties. Par to, kas tiek novienādots, jo katrā vietā 

bija citādāk. 

J.Adienis: O.Putrālis domā, ka visu naudu jādala uz iedzīvotāju skaitu. 

J.Adienis informē, kā tika darīts. Ir 3 līmeņi, katram sava naudas masa. 

O.Putrālis izsaka viedokli  

A.Lapiņš sniedz skaidrojumu. 

O.Putrālis izsakās 

E.Avotiņš: Palielināt Apes Kultūras centram ieņemto naudas daudzumu? 

O.Putrālis: Nē. Paskaidro. 

A.Harju: par to, ko sistēma nesaprot. 

O.Putrālis: saņemot šādu dotāciju, Apes KC spēs nodrošināt, ka būs 30% ieņēmums? 

Debates: A.Lapiņš, A.Harju, E.Avotiņš 

M.Rungulis: liekam pilsētas koeficientu. 

E.Avotiņš: vajag mazināt šo budžetu? 

O.Putrālis: kā minimums pagājušā gada līmenī. 

V.Mālkalne: paliek pie tā, kas šobrīd tiek piedāvāts. Lai tiek dota iespēja Apes KC veikt šīs funkcijas. 

Debates: I.Ērgle, O.Putrālis 

V.Mālkalne: valstiska mēroga pasākumi jārīko - Vaidavas motokross 

                     Robeža ir ļoti tuvu. 

O.Putrālis: tad jāliek atbilstošas cenas.  

              Apei izpilde bija nedaudz zem Grundzāles. 

V.Mālkalne: pagājušais gads nav objektīvi vērtējams. 

                Marta sēdē būs noteikts, kas ir par maksu, kas bez. 

Debates: A.Lapiņš, O.Putrālis, V.Mālkalne 

A.Lapiņš: pamatprincipi paliek tie paši. 

V.Mālkalne: 5 minūtēs nevar izmainīt šo tabulu. 

J.Adienis: šis jau ir solis uz priekšu. Nākamajā gadā varēs vērtēt, ko vajag uzlabot. 

V.Mālkalne: pasākumiem šogad ir mazāks apjoms 

O.Putrālis: runā vairāk par godīgumu.   

E.Avotiņš: Apes kultūras namam samazinām finansējumu. 

                  Nevar attiecināt pret iedzīvotāju skaitu. 
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O.Putrālis: ieņēmumi neapliecina, ka ir valstisks mēroga pasākumi. 

                  Velga varbūt var apkopot: kāds apmeklējums, kādas investīcijas, kādi ieņēmumi. 

  V.Mālkalne nosūtīs informācijai tabulu par gadu. 

D.Aļeksējevs: nākamā gada budžetā šo apkopot. 

I.Ērgle lūdz atsūtīt aktualizētu šo tabulu. 

E.Avotiņš lūdz, lai Velga sagatavo atjaunotu šo tabulu. 

V.Mālkalne informē, ka lūgs speciālistei budžeta sagatavošanas jautājumos Ilzei sagatavot to. 

E.Avotiņš: vienādot finansējumu. 
 

Balsojums (9.):  
 

Atklāti balsojot ar 1 balsīm "Par" (Otārs Putrālis), 8 (Andris Abrāmovs, Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, 

Dainis Aļeksējevs, Iluta Apine, Jānis Āboliņš, Raivis Vizulis, Inga Ērgle) "Pret,  “Atturas" - nav,  

Komiteja nolemj: 

Noraidīts. 
 

15 min. pārtraukums. Līdz plkst. 15.35 
 

3.17. O.Putrāļa priekšlikums (20.):  
Izslēgt - finansējums Raunas viduslaiku pils korpusa sienas nostiprināšanai 15 000; 

 

I.Plētiena: Iepriekšējā gadā nebija piešķirts. Jāturpina iesāktais. 

                 Var samazināt konservējamo sienu apjomu. 

                  Vai 20000 EUR dabūsim - nezinu, bet kaut ko dabūsim. 

                   Ar 15000 EUR būs grūti ko iesākt. 

A.Harju: cik reizes gadā ir uzsaukums konservācijai? 

I.Plētiena sniedz atbildi. 

E.Avotiņš: budžetā paredzam līdzekļus, bet ar nosacījumu, ka dabū valsts finansējumu. 
 

3.18. O.Putrāļa priekšlikums (21., 22.):  
Ieņēmumi par biļešu realizāciju - Smiltenes novada Kultūras centra sarīkojumi  21.3.9.3.09. no 5000 

paaugstināt līdz pagājušā gada izpildes līmenim  23 378  Ieguvums 18 378 EUR 

Ieņēmumi par biļešu realizāciju - Smiltenes novada Kultūras centra kino izrādes 21.3.9.3.11. no 1 000  

paaugstināt līdz pagājušā gada izpildes līmenim 12 752. Ieguvums 11 752EUR 

J.Adienis paskaidro. 
 

3.19. O.Putrāļa priekšlikums (23.):  
 Bērna piedzimšanas pabalsts 64233 58 000 56 200 50 900 -7100 87,76 

 Pabalsts jubilejā, svētku 64235 23 200 21 290 26 650 3450 114,87 

 Lūdzu līdzsvarot šīs pozīcijas, lai tās būtu pērnā gada izpildes līmenī; 
 

J.Adienis: šo info sniedz Sociālais dienests. 

E.Avotiņš: tas ir pēc fakta. 

O.Putrālis: ja būs vairāk jaundzimušo, tad atradīs līdzekļus kur citur? 

E.Avotiņš: jā. 
 

Tālāk O.Putrāļa priekšlikumi par to, ko nepieciešams pievienot 2024.gada projektam: 
 

3.20. O.Putrāļa priekšlikums (1.):  
piešķirt līdzekļus Valsts nozīmes KP astoņu dzīvokļu ēkas ‘’Ābeles’’, Gaujienas pag. primāri veicamo 

darbu finansēšanai, lai nepieļautu ēkas avārijas izraisīšanu 187 000EUR (divus gadus ticis svītrots no 

budžeta pieteikuma); 
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O.Putrālis: Ābeļu ēkas remonts visu laiku ir bijis ieplānots un vienmēr izņemts ārā. Iedzīvotāji visi cer, 

ka varēs atgriezties mājā “Ābeles”. Ja atliek, tad tas būs vēl dārgāk. 

E.Zurģe: saskata jēgu ēkas atjaunošanai, bet 187 tūkst. ir tikai 1.solis. 

              Jautājums, kur ņemt naudu. 

D.Aļeksējevs neuzskata lietderīgi ieguldīt naudu šajā mājā. Jāliek uz atsavināšanu. 

I.Ērgle: jāskatās uz Gaujienas dzīvojamo fondu.  

             Par Gaujienas pili. Kopējā aina jāskata. Kādi varētu būt veicamie soļi. 

E.Zurģe: dzīvokļu saraksts ir pieejams mājas lapā un tāda ir kopējā aina. 

              Gaujienā ir salīdzinoši vislielākais pašvaldības dzīvokļu skaits. Brīvu dzīvokļu šobrīd nav. 

E.Avotiņš: Gaujienā būs vēl kādi īpašumi, ko nodot atsavināšanai. 

O.Putrālis: svarīga nianse. 187 000 EUR vajadzīgi priekš tā, lai šī infrastruktūra nesabruktu. 

D.Aļeksējevs: šis nav prioritārais, kas būtu jāiekļauj budžetā. 

Debates: O.Putrālis, D.Aļeksējevs 

E.Avotiņš lūdz likt priekšlikumu uz balsošanu. 

Balsojums (10.):  
 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Otārs Putrālis, Elgars Felcis), 7 (Andris Abrāmovs, Edgars Avotiņš, 

Astrīda Harju, Dainis Aļeksējevs, Iluta Apine, Raivis Vizulis, Inga Ērgle) "Pret,  “Atturas" - nav,  

Komiteja nolemj: 

Noraidīts. 
 

3.21. O.Putrāļa priekšlikums (2.):  
piešķirt līdzekļus reģiona nozīmes KP Mēru muiža jumta remontam 200 000EUR (pērn ticis svītrots 

no budžeta pieteikuma); 

I.Ērgle uzdod jautājumu 

M.Ulāns atbild 

D.Aļeksējevs ir pret šādas summas iekļaušanu budžetā. 
 

Balsojums (11.):  
 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Otārs Putrālis, Elgars Felcis), 8 (Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, 

Iluta Apine, Inga Ērgle, Dainis Aļeksējevs, Edgars Avotiņš, Raivis Vizulis, Jānis Āboliņš) "Pret,  

“Atturas" - nav,  

Komiteja nolemj: 

Noraidīts. 
 

3.22. .Mūrnieces priekšlikums ():  
Mazināt reprezentācijas izdevumus par 10% 

 

Balsojums (12.):  
 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Edgars Avotiņš, Dainis Aļeksējevs, Raivis Vizulis, Otārs Putrālis, 

Elgars Felcis), 5 (Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Iluta Apine, Inga Ērgle, Jānis Āboltiņš) "Pret,  

“Atturas" - nav,  

 Komiteja nolemj: 

 E.Avotiņš balso par samazināšanu. Jāmeklē risinājums. 
 

V.Mālkalne: Finansējums par tiesībām izmantot kartes. Ir jānopērk kartes izmantošanas licence. 

I.Ērgle: kur tās tiek izmantotas? 
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A.Lapiņš: brīvi piedāvātās kartes ne visur ir labas. 

R.Vizulis iesaka paskatīt citas alternatīvas. 

D.Aļeksējevs: šinī kartē mēs paši varam ievadīt. 

E.Felcis: vai katru gadu šī maksa? 3000 EUR? 

V.Mālkalne: jā. 

A.Lapiņš: par tirgošanos ar Jāņa sētu. Iepriekš tika dota milzīga atlaide. 

E.Avotiņš: vai ir vēl kādi jautājumi, priekšlikumi, ierosinājumi? 

                                 Lūdz noprezentēt 2024.gada budžeta kopskatu. Tad varam virzīties uz balsošanu un virzīt  

apstiprināšanai uz  Domes sēdi. 

J.Adienis: Lēmuma projekts ir pievienots sēdes materiāliem DVS Namejs. 

D.Aļeksējevs: jautā par zibens novedējiem skolās. 

A.Lapiņš: pagājušā gada budžetā bija nauda, bet tika izlemts to nedarīt. Vajadzība nav pazudusi. 

D.Aļeksējevs: ēku nevar nodot ekspluatācijā, ja tādi nav. 

J.Adienis: iekļaus šo budžeta tabulā. Skatīs iestādes kontekstā. 

E.Avotiņš: Jāizrunā ar Ingunu. 

J.Adienis turpina sniegt info par sagatavoto budžeta lēmumprojektu. 

E.Avotiņš: visi skaitļi tiks precizēti pēc šodien lemtā. 

I.Ērgle: jautā par Gatartas izdevumiem. 

E.Zurģe sniedz atbildi. 
 

E.Avotiņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu, kas pievienots sēdes materiāliem DVS 

Namejs, virzot to apstiprināšanai uz domes sēdi. 
 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Andris Abrāmovs, Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, Iluta Apine, 

Raivis Vizulis, Jānis Āboliņš, Dainis Aļeksējevs, Inga Ērgle), 2 (Otārs Putrālis, Elgars Felcis)"Pret", 

"Atturas" – nav,  

Komiteja nolemj: 

Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai precizētu sagatavoto Lēmuma projektu.  
 

4. Par Smiltenes novada domes 2015.gada 28.oktobra Nolikuma “Smiltenes novada pašvaldības 

Autoceļu fonda nolikums” piemērošanu un Nolikuma Nr. __/24 “Grozījumi Smiltenes novada 

domes 2015.gada 28.jūnija Nolikumā  Nr. 9/15 “Smiltenes novada pašvaldības Autoceļu fonda 

nolikums” apstiprināšanu 

Ziņo Evija Zurģe  

Diezgan vecs nolikums. 

Pa vidu mainījušies MK noteikumi. 

Līdzekļu sadale notiek pēc šiem noteikumiem. 

No nākamā gada mainās aprēķina formula. 

2015.gada nolikums + šie. 

Līdz gada beigām jāizstrādā jauni noteikumi, kas būs atbilstoši MK noteikumiem. 
 

E.Avotiņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu, kas pievienots sēdes materiāliem DVS 

Namejs, virzot to apstiprināšanai uz domes sēdi. 
 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Andris Abrāmovs, Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, Iluta Apine, 

Otārs Putrālis, Raivis Vizulis, Jānis Āboliņš, Elgars Felcis, Dainis Aļeksējevs, Inga Ērgle), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav,  

Komiteja nolemj: 

Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai sagatavoto Lēmuma projektu.  
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5. Par autoceļu un ielu finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa izlietošanas 

programmu trīs gadiem 
Ziņo Jānis Adienis  

Jāapstiprina autoceļu finansējums kopā ar budžetu. 
 

E.Avotiņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu, kas pievienots sēdes materiāliem DVS 

Namejs, virzot to apstiprināšanai uz domes sēdi. 
 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Andris Abrāmovs, Edgars Avotiņš, Astrīda Harju, Iluta Apine, Otārs 

Putrālis, Raivis Vizulis, Jānis Āboliņš, Elgars Felcis, Dainis Aļeksējevs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Komiteja nolemj: 

Virzīt uz Domes sēdi apstiprināšanai sagatavotu Lēmuma projektu.  
 

Sēde slēgta plkst.16.25 
 

Sēdi vadīja Finanšu un attīstības jautājumu 

pastāvīgās komitejas priekšsēdētājs                                         Edgars Avotiņš 

Sēdi protokolēja      Ilze Oginska 


